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           VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 7 JANUARI 2010. 

 

 

 

Aanwezig: dhr. Deekens; dhr. den Hollander; mevr. ten Boekel; dhr. de Wind; dhr. 

Landman; dhr. van Ravenzwaaij; dhr. Klijn; mevr. Mooy. 

Afwezig: mevr. Bracht; dhr. van der Zee; dhr. Tepas. 

Gast: dhr. van Ammers. 

 

Dhr. van Ravenzwaaij opent de vergadering en wenst een ieder de beste wensen 

voor het nieuwe jaar. 

Dhr. van Ammers wordt welkom geheten, hij is hier op uitnodiging van dhr. van 

Ravenzwaaij en komt kijken of hij het leuk vindt. 

Dhr. van Ravenzwaaij vertelt in het kort hoe de DR reilt en zeilt. 

 

Mededelingen. 

Dhr. de Wind meldt dat het bankje bij de ingang van de 1e hei een verzamelplek 

is voor hangjongeren met alle overlast van dien. Hij vraagt of het een optie is om 

het bankje te verplaatsen of te verwijderen. Hij zal contact opnemen met mevr. 

Lomax, de jeugdwerkster van de Gemeente Zijpe. 

Er zijn problemen met het ontvangen van post van de voorzitter naar de 

secretaris via de mail. Dit wordt grondig uitgezocht. Dit is inmiddels opgelost. 

 

Post. 

Kerstgroeten van de VVD en CDA. 

Verzekering voor vrijwilligers vanuit de Gemeente Zijpe. 

Mail van dhr. Schouten naar dhr. van Ravenzwaaij over het convenant. Dhr. van 

Ravenzwaaij zal tevens de het gesprek op gang proberen te helpen over een jeu-

de-boule baan bij de tennisbaan. 

Het jaaroverzicht van 2009 heeft in de Omroeper gestaan. 

De voorzitter en secretaris gaan een datum prikken voor het Voorjaarsoverleg 

met de Gemeente. Dhr. van Ravenzwaaij zal de aandacht peilen i.v.m. de 

aanstaande verkiezingen. 

De actielijst wordt doorgelopen en de voorzitter zal de opgeschoonde lijst 

doormailen. 



  

De hemelwaterafvoer van de Jewelweg is een probleem. Mevr. Mooy zal dit 

doormailen naar BelHerstel. 

De discussie over de verplaatsing van het botenstrand naar de Voordijk zullen we 

kritisch volgen. 

 

Verslag 21-12-2009. 

Goedgekeurd en gearresteerd. 

 

Diverse werkgroepen. 

Dorpsplein: het gaat allemaal erg lang duren. De DR maakt zich zorgen over de 

onafhankelijkheid van het onderzoek (dit wordt gedaan door belanghebbenden). 

In de tussentijd gebeurt er helemaal niets met het plein, ook het onderhoud ligt 

stil. 

Jeugd: de voorzitter gaat in gesprek met dhr. Schouten over het trapveldje. 

Dhr. de Wind gaat in overleg met mevr. Lomax. 

Financiën: dhr. de Wind en dhr. Deekens zullen een datum prikken voor de 

kascontrole en nemen contact op met mevr. Bracht. 

 

Rondvraag. 

Dhr. de Wind: kan er een bankje komen langs het fietspad tussen Callantsoog en 

Groote Keeten, ter hoogte van ter Steege, om te genieten van het uitzicht? 

Hoogheemraadschap is eigenaar en zal gevraagd worden. 

Dhr. Klijn: kan er misschien een ijsbaantje komen op het bouwhoekje op de hoek 

van de Duinroosweg en de Abbestederweg? Dhr. Klijn zal contact opnemen met 

dhr. Drieënhuizen. 

Dhr. van Ammers: vindt het erg leuk en interessant. 

Dhr. Deekens: as. maandag zal er een overleg zijn met de Rabobank voor het 

terughalen van een afstortkluis. 

Op 6 februari 2010 zal er weer een Elf-Feestentocht zijn. 

Mevr. ten Boekel: op de Abbestederweg zijn in het buitengebied een aantal 

lantaarnpalen defect. Dhr. Klijn zal de nummers opnemen en de secretaris zal 

deze dan doormailen naar BelHerstel. 

 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt alle aanwezigen en wenst een 

ieder wel thuis. 

De volgende vergadering staat gepland voor 4 februari 2010. 

 

 

Callantsoog, 28 januari 2010, 

A. Mooy, 

Secretaris. 



  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


